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Protokół Nr LI/22 

z LI sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 30 maja 2022 r.  

w godzinach od 12.00 do 15.50 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

LI sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. Na wstępie powitała Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, radnego powiatowego 

– P.Andrzeja Banaszyńskiego, radnych Rady Gminy, Sekretarz Gminy – P.Alicję Kędracką, 

Skarbnik Gminy – P.Paulinę Durak, dyrektora Szkoły Podstawowej w Mieścisku – P.Natalię 

Pałczyńską, dyrektora Przedszkola „Leśne Ludki” w Mieścisku – P.Danutę Ciszewską, dyrektora 

Gminnej Biblioteki Publicznej – P.Włodzimierza Naumczyka, kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej – P.Irenę Woźniak, kierownik referatu inwestycji i infrastruktury – P.Magdalenę 

Walkowiak, dyrektora Centrum Usług Wspólnych w Mieścisku – P.Aleksandrę Rataj, inspektor 

ds. obsługi organów gminy – Wiesławę Kujawa, mecenasa Michała Walkowiaka, sołtysów i 

informatyka – P.Piotra Mnichowskiego.  

(Lista obecności gości na sesji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, że sesja jest nagrywana i transmitowana, 

administratorem danych jest Gmina Mieścisko, a klauzula informacyjna zamieszczona jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Mieścisko i na drzwiach sali sesyjnej Urzędu Gminy. 

Adn. 2 – Stwierdzenie quorum 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o elektroniczne potwierdzenie obecności 

na sesji, po czym stwierdziła, że na sesji na 15 radnych obecnych jest 12, co stanowi quorum, 

a zatem Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał.  

Radni nieobecni: Janusz Lipkowski, Marek Piwowarski, Robert Kozłowski. 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Adn. 3 – Przedstawienie porządku obrad LI sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad sesji został dostarczony  

z wyprzedzeniem i następnie zwróciła się z zapytaniem czy ktoś wnosi do niego zmiany ? 

Nikt nie zgłosił zmiany do porządku obrad, po czym Przewodnicząca Rady przystąpiła do jego 

odczytania. 

(Porządek obrad LI sesji Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 4 – Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w 

biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń a zatem zgłosiła wniosek o jego przyjęcie 

bez odczytywania prosząc radnych o oddanie głosu za pomocą urządzeń elektronicznych. 

Protokół z ostatniej sesji w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie przy 12 głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 
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Adn.5 – Zapytania sołtysów 

Obecni na sesji sołtysi nie zgłosili zapytań. 

 

Adn. 6 – Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie Wójta stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu). 

Do sprawozdania zgłosił zapytanie radny Rodzewicz czego dotyczyło spotkanie w 

Kopaszynie?  

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że spotkanie poświęcone było analizie możliwości rozwoju 

firmy. Chodzi o część związaną z odbiorem odpadów. Były przedstawiane analizy prawne i 

warianty dot. rozszerzenia działalności. Nie było dyskusji na temat cen. 

- radny Kulczyński – w sprawie podpisania umowy na rewitalizację parku Św.Huberta; 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że wykonawca został wyłoniony w drodze przetargu na kwotę 

4.450.000 zł. 

Adn. 7 – Sprawozdanie Przewodniczących z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym 

- radny Witucki Marian – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 3 posiedzenia, z czego 2 dotyczyły rozpatrzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok celem przygotowania opinii i wniosku 

Komisji w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy; 

Ponadto odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji  celem zaopiniowania materiałów na 

dzisiejszą sesję. 

- radny Kozłowski Tomasz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych  

i Samorządu 

Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w dniu 23 maja br. celem zaopiniowania 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

- radny Kulczyński Roman – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 23 maja br. – wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję, 

2) 18 maja br. – tematem posiedzenia było Sprawozdanie Komendanta Komisariatu 

Policji w Skokach na temat: „Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Gminy Mieścisko w 2021 roku” – w posiedzeniu wziął udział w zastępstwie 

Komendanta - Kierownika Rewiru Dzielnicowych w Skokach oraz dzielnicowy. 

Przewodniczący Komisji odczytał sprawozdanie z przebiegu posiedzenia. 

- radny Drożdżyński Tomasz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego  
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i Budżetu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia, w tym 1  wspólne posiedzenie stałych Komisji 

Rady. 

Drugie posiedzenie odbyło się w dniu 13 maja br. i tematem jego było: „Zapoznanie z 

informacją na temat perspektyw rozwoju budownictwa mieszkaniowego na terenie gminy”. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji przedstawił sprawozdanie z w/w posiedzenia. 

 

Adn. 8 - Przedstawienie raportu o stanie Gminy Mieścisko za 2021 rok. 

Raport o stanie Gminy Mieścisko za 2021 rok przedstawił z wykorzystaniem prezentacji Wójt 

Gminy – Przemysław Renn. 

(BIP-transmisja obrad – przedstawienie raportu o stanie Gminy - godz.12.22 do 13.48) 

(Raport o stanie Gminy Mieścisko za 2021 rok stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu). 

(Prezentacja Raportu o stanie Gminy stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu). 

Na sesję o godzinie 12.40 przyszedł radny Robert Kozłowski i Rada od tej chwili pracuje w 

składzie 13-osobowym. 

Adn. 9 - Rozpatrzenie i debata nad raportem o stanie Gminy Mieścisko za 2021 rok. 

- radny Kulczyński – cyt. ”po przeanalizowaniu raportu o stanie Gminy Mieścisko za 2021 rok 

będę głosował za udzieleniem P.Wójtowi wotum zaufania, ponieważ przekonały mnie do tego 

dane zamieszczone w Raporcie, a w szczególności to co zostało w naszej Gminie zrobione w 

2021 roku przedstawię tylko kilka z nich: 

1) Liczba rodzin korzystających ze wsparcia Ośrodka Pomocy Społecznej wyniosła w 2021 roku 

– 267, a liczba osób bezrobotnych, którym udzielono wsparcia w znalezieniu pracy to 300 z 

tego 106 osób znalazło zatrudnienie; 

2) Zrealizowano projekty ze środków zewnętrznych o wartości 1.342 tys. zł – dotujący to 

Województwo Wielkopolskie. Są to zadania takie jak: „Rewitalizacja stawu w Sarbii”, „Pierwszy 

plac zabaw w Popowie Kościelnym”, budowa dróg na terenie Gminy, utworzenie studia do 

nagrań własnych audycji radiowych, zakupienie sadzonek miododajnych; 

3) W Gminie zrealizowano 173 przedsięwzięcia na łączną kwotę 451 tys. zł w ramach funduszu 

sołeckiego; 

4) Wydatki majątkowe w 2021 roku zostały wykonane w wysokości 4.195 tys.zł tj. 96,4%, dla 

przykładu pragnę podać kilka ważniejszych inwestycji: budowa sieci wodociągowej 

Piastowice-Gółka na kwotę 408 tys. zł, budowa dróg w Gminie na kwotę 154 tys.zł,  budowa 

drogi dojazdowej Mirkowiczki – Wybranówko na kwotę 958 tys.zł, budowa Przychodni 

Lekarskiej w Mieścisku na kwotę 344 tys.zł, rozbudowa oświetlenia ulicznego na kwotę 141 

tys.zł, budowa parkingu w Miłosławicach na kwotę 116 tys.zł oraz zagospodarowanie terenu 

przy Szkole Podstawowej w Mieścisku i rewitalizacja boisk sportowych na kwotę 895 tys.zł. 

Jak wynika z przedstawionych i wykonanych tylko kilku zadań inwestycyjnych oraz innych 

danych, pragnę podziękować Panu Wójtowi i wszystkim pracownikom Urzędu Gminy za to co 

zostało zrobione w naszej Gminie i przedstawione w raporcie pomimo pandemii”. 
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- radny Rodzewicz – wyraził opinię,  że raport o stanie gminy jest szczegółowy i pokazuje, że 

wiele rzeczy zostało wykonane. Zarządzanie Gminą jest bardzo dobre mimo rosnącej inflacji. 

Na dowód podał kilka przykładów: 

- Wójt dbał o równomierny rozwój gminy, 

- wydatki nie przekroczyły dochodów, 

- zadłużenie obniżyło się dzięki czemu mamy duże pole manewru jeśli pojawią się dodatkowe 

środki zewnętrzne; 

- w dalszym ciągu był realizowany fundusz sołecki przez co mieszkańcy byli zaangażowani w 

swoje „małe ojczyzny, 

- dużym osiągnięciem jest rozpoczęta budowa Ośrodka Zdrowia i boisk przy Szkole w 

Mieścisku, 

- imponujące są wydatki majątkowe przez co gmina zmienia się, 

- znaczącą sprawą jest zmiana wizji biblioteki i fakt, że dyrektor pozyskuje środki na działalność 

i na inwestycje, przedstawianie różnych ofert kulturalnych i tym samym angażowanie 

społeczeństwa, 

- dbanie o szeroki zakres rozwoju gminy i wspieranie mieszkańców. 

Mając powyższe na uwadze radny będzie głosował za udzieleniem wotum zaufania Wójtowi 

Gminy. 

Radny podziękował Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy oraz jednostkom podległym gminie 

za dotychczasową działalność. 

- radna Mączyńska – z raportu o stanie gminy wynika, że są podejmowane liczne działania 

służące poprawie życia mieszkańców, widoczne jest pobudzanie aktywności obywatelskiej 

poprzez fundusz sołecki i budżet obywatelski. Radna oceniła, że rozwój gminy jest 

zrównoważony. Systematycznie były spłacane zobowiązania co przekłada się na racjonalne 

zarządzanie. Jedyny problem na jaki radna zwróciła uwagę to niski procent utylizacji azbestu 

w gminie. 

- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę, że są planowane przez Rząd kolejne dofinansowania w 

ramach Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych. Czy w tej sytuacji nie wnioskować o 

środki na salę gimnastyczną w Popowie Kościelnym i modernizację stadionu ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że gmina złożyła wnioski w ramach Programu Inwestycji 

Strategicznych – II edycja na 3 zadania, również na budowę sali gimnastycznej w Popowie 

Kościelnym. Rozstrzygnięcie ma być na  przełomie maja i czerwca br. Najnowsza informacja z 

dnia dzisiejszego, że gmina otrzymała promesę w ramach w/w dofinansowania na kwotę 

2.660.000 zł na przebudowę drogi Mirkowice-Mirkowiczki. 

- radny Karasiewicz – zwrócił uwagę, że z raportu jasno wynika, że Wójt stara się równomiernie 

prowadzić inwestycje. Na duże uznanie zasługuje pozyskiwanie środków zewnętrznych jak 

również utrzymanie funduszu sołeckiego. 

Jeśli chodzi o środki przyznawane na straże to są one wystarczające. Druhowie OSP też we 

własnym zakresie starają się pozyskać środki. Radny wyraził zadowolenie z faktu, że w Popowie 

Kościelnym będzie budowana sala gimnastyczna, która również mogłaby być wykorzystywana 

po lekcjach. 

- radna Mazurek – raport o stanie gminy pokazuje ogrom pracy Wójta, pracowników, 

jednostek organizacyjnych. Zgodziła się z opiniami przedmówców. Zwróciła uwagę na 

coroczny wzrost pozycji odpadów. Wnioskowała  żeby było więcej szkoleń, warsztatów, 
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postaw proekologicznych, wypracowania jakiegoś dobrego systemu żeby tych odpadów było 

mniej. 

Boisko szkolne – ważna rzecz. Patrząc na nakłady na Szkołę, to jest najbardziej liczne miejsce 

pracy, potrzebne są remonty i zaplanowanie w związku z tym w przyszłości większych 

wydatków na Szkołę, pewnych etapów bo Szkoła w Mieścisku potrzebuje wsparcia 

finansowego. 

Na zakończenie w związku z przedstawioną działalnością w raporcie gminy podziękowała 

P.Wójtowi, pracownikom i mieszkańcom. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania. 

(BIP – transmisja obrad – debata w godzinach od 13.48  do 14.23) 

 

Adn. 10 -  Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy Mieścisko wotum 

zaufania. 

W związku z zakończeniem debaty nad raportem o stanie gminy Przewodnicząca Rady 

przystąpiła do przeprowadzenia głosowania informując, że uchwałę głosuje się bezwzględną 

większością głosów, wcześniej odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Wójtowi Gminy. 

Na 13 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 13 

głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy Mieścisko wotum zaufania stanowi Załącznik 

Nr 9 do protokołu). 

Po podjęciu uchwały, Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy. 

Po przerwie o godzinie 14.24 obrady zostały wznowione. 

 

Adn. 11 - Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok oraz 

sprawozdania finansowego wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym (bilans) za 2021 rok  

z wykorzystaniem prezentacji przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. 

(BIP – transmisja obrad – Prezentacja w godz. od 14.26 do 14.46). 

(Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok stanowi Załącznik Nr 10 do 

protokołu). 

(Sprawozdanie finansowe za 2021 rok stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu). 

(Prezentacja o wykonaniu budżetu stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 

Adn. 12 - Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

sprawozdaniu   z wykonania budżetu Gminy Mieścisko za 2021 rok wraz z informacją o stanie 

mienia   i  objaśnieniami. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy wraz z informacją o stanie mienia wydała opinię pozytywną z 

uwagami. Jednocześnie wyjaśniła czego dotyczyły uwagi: 
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a) niewystarczającej informacji na temat poniesionych kosztów związanych z 

gospodarowaniem odpadami komunalnymi; 

b) różnic w zakresie otrzymanych dochodów z mienia komunalnego w informacji o stanie 

mienia a sprawozdaniem Rb-27S z wykonania planu dochodów budżetowych; 

(Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Mieścisko za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia stanowi Załącznik Nr 13 do 

protokołu). 

Adn. 13 - Przedłożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Mieścisko opinii o wykonaniu 

budżetu Gminy za 2021 rok oraz wniosku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy        

absolutorium za 2021 rok. 

Działając zgodnie z procedurą absolutoryjną Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – P.Marian 

Witucki odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mieścisko o wykonaniu budżetu Gminy 

za 2021 rok a następnie odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie zaopiniowania 

wykonania budżetu Gminy oraz wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy Mieścisko absolutorium 

za 2021 rok. 

 (Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mieścisko w sprawie wykonania budżetu Gminy za rok 

2021 stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu). 

 (Uchwała Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium stanowi 

Załącznik Nr 15 do protokołu). 

Adn. 14 - Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku  

Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy Mieścisko o udzielenie Wójtowi Gminy Mieścisko        

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi 

Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok, która jest opinią pozytywną 

odczytała Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila Mazurek. 

(Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej stanowi 

Załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Adn.15 -  Rozpatrzenie przez Radę Gminy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2021   

rok. 

W oparciu o przedłożone materiały i wyrażone opinie Komisji Rewizyjnej i Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, która wiąże się z rozpatrzeniem 

przez Radę sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok. 

W dyskusji głos zabrali: 

- radny Kulczyński – będąc w pełni przekonanym wyraził opinię, że będzie głosował za 

udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok, a na 

poparcie swojego stanowiska przytoczył kilka danych: 
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- dochody budżetu wykonano w kwocie 42.075.456 zł tj. 100,27% co stanowi najwyższe 

wykonanie z ostatnich 3 lat; 

- nadwyżka budżetowa wykonana w kwocie  5.539.553 zł; 

- dochody majątkowe wykonane w kwocie 5.852.866 zł tj. 105,6%, w tym: dochody z majątku 

1.119.484 zł czyli 4-krotnie wyższe niż w 2019 roku i o 600 tys. zł wyższe niż w 2020 roku,  

a dotacje i środki na inwestycje wyniosły 4.733.382 zł, czyli także 4-krotnie wyższe niż w 2019 

roku i o 600 tys.zł wyższe niż w 2020 roku; 

- wysokie wykonanie wydatków majątkowych w kwocie 4.194.633 zł tj. 96,4%, co oznacza 

zrealizowanie wielu inwestycji tak bardzo potrzebnych w naszej Gminie, dzięki dużemu 

zaangażowaniu P.Wójta i wszystkich pracowników Urzędu w pozyskiwaniu dodatkowych 

środków na inwestycje; 

Radny również zwrócił uwagę na niskie zadłużenie Gminy z tytułu zaciągniętych kredytów, 

emisji obligacji bez odsetek oraz umów, które na koniec 2021 roku wynosiło 2.327.140 zł, co 

stanowi 5,5% wykonanych dochodów, a obsługa długu publicznego zmniejszyła się o 50% w 

stosunku do 2019 roku. Należy również dodać, że w 2021 roku Gmina nie zaciągnęła żadnego 

kredytu. 

Na zakończenie swojego wystąpienia podziękował P.Wójtowi, P.Skarbnik, P.Sekretarz oraz 

wszystkim pracownikom Urzędu Gminy za dobre wykonanie budżetu Gminy za 2021 rok. 

- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę, że nie można rozpatrywać wykonania budżetu odrębnie 

od raportu gdyż te dwa dokumenty są ze sobą powiązane. Jeśli chodzi o wykonanie budżetu 

to mimo zagrożeń, jakie stworzyła sytuacja związana z pandemią COVID i rosnącą inflacją to 

trzeba przyznać, że jest bardzo dobre jak chodzi o tak małą gminę. Dochody własne z PIT są 

wysoko zrealizowane mimo zwolnienia z podatku osób do 26 lat. To są dochody własne, które 

gmina utraciła. Wykonanie dochodów ogółem wyniosło 42.075.456,30 zł tj. 100,27% planu. 

Radny zwrócił uwagę, że wykonanie budżetu było uzależnione od wzrostu cen towarów i usług. 

Jeśli chodzi o przedstawienie wykonania dochodów i wydatków budżetu to jest przedstawione 

graficznie w odniesieniu do 3 lat to jest bardzo przejrzyste ze szczegółowym podziałem. 

Tak jak mówił poprzedni radny w odniesieniu do poprzednich lat widać tendencję wzrostową 

dochodów mimo tych zewnętrznych czynników. 

Przedstawione też realizację budżetu w innych jednostkach organizacyjnych podległych 

Gminie: Szkoły, Zakład Aktywności Zawodowej, Gminna Biblioteka Publiczna, Przedszkole, 

Ośrodek Pomocy Społecznej. 

Jeśli chodzi o gminę, działalność Wójta to jest spadek zadłużenia. Jeśli chodzi o powiat to 

mamy najniższy wskaźnik zadłużenia w powiecie w przeliczeniu na osobę. 

Pozytywna sytuacja w zakresie zadłużenia pozwala, że w przyszłości kiedy będą środki 

zewnętrzne, które będą wymagały uzupełnienia wkładem własnym można uzupełnić 

zaciągnięciem kredytu. Wobec powyższego radny uważa wykonanie budżetu za prawidłowe  
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i będzie głosował za udzieleniem absolutorium. Również podziękował pracownikom i 

jednostkom podległym za realizację tego budżetu. 

Tym akcentem wyczerpana została dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

za 2021 rok. 

(BIP – transmisja obrad – dyskusja nad wykonaniem budżetu w godz. od 15.21 do 15.28). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze  

 sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2021 

rok, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok, który 

następnie poddała pod głosowanie. 

Na 13 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie „za”. 

 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze  sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy za 2021 rok stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

 Adn.17-  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium  za 2021 rok. 

Z kolei Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium, który następnie poddała pod głosowanie. 

Na 13 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium  za 2021 rok stanowi Załącznik 

Nr 20 protokołu). 

Adn.- 18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na 

rok  2022. 

Skarbnik Gminy – Paulina Durak  przedstawiła zmiany w budżecie wraz z Autopoprawką, która 

zostaje wprowadzona w stosunku do projektu przedstawionego na wspólnym posiedzeniu 

Komisji. 

Autopoprawka dotyczy zwiększenia wydatków o kwotę 114.375,00 zł na inwestycję „Budowa 

drogi dojazdowej Mirkowiczki - Wybranówko” oraz środków przyznanych na realizację zadań 

związanych z nauczaniem dzieci uchodźców z Ukrainy w kwocie 36.241,00 zł. 

W wyniku wprowadzonych zmian w budżecie zwiększeniu ogółem ulegają dochody o kwotę 

179.385,39 zł oraz zwiększeniu ogółem ulegają wydatki o kwotę 198.316,97 zł. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy wraz z 

Autopoprawką pod głosowanie. 

Na 13 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 13 

głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu). 
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(Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na rok  2022 stanowi 

Załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Adn. 19 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  na lata 2022-2032. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Paulina Durak. 

W WPF Załącznik Nr 1 dostosowuje się do zmian dokonanych w budżecie Gminy. 

W Załączniku Nr 2 dostosowuje się przedsięwzięcie „Budowa drogi dojazdowej Mirkowiczki-

Wybranówko”  do uchwały budżetowej. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 13 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 13 

głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 23 do protokołu). 

(Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2032 

stanowi Załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Adn.20 -  Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że od ostatniej sesji nikt nie zgłosił interpelacji ani 

zapytań na piśmie. 

 

Adn. 21 - Wolne głosy i wnioski 

- radny Kozłowski Tomasz – w związku z dotacją na  modernizację budynku bibliotecznego 

obiektu oraz poprawą estetyki biblioteki zewnętrznej i wewnętrznej. Kiedy my przystępujemy 

do tych projektów ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że jeśli chodzi o inwestycję związaną z poprawą estetyki 

zewnętrznej, to dzisiaj podpisał umowę z wykonawcą. Było zapytanie ofertowe. Wykonawcą 

został Aquanet Mieścisko, który złożył najkorzystniejszą ofertę. Zatem za chwilę nastąpi 

realizacja. Tutaj pracę będzie koordynował P.dyrektor, tak aby pierwsza inwestycja z drugą nie 

kolidowały ponieważ wewnątrz będą się toczyły dosyć istotne prace w ramach drugiego 

przetargu i dzisiaj ten przetarg lub jutro będzie ogłoszony. Będzie to postępowanie 

przetargowe bo dotyczy większej kwoty, która wymaga postępowania w ramach ustawy o 

zamówieniach publicznych. Jak będzie rozstrzygnięcie to będziemy mogli zawrzeć umowę z 

wykonawcą. 

- radny Karasiewicz: 

 1) zapytał co z budową parkingu przy Szkole Podstawowej w Popowie Kościelnym ? 

2) zapytał czy byłaby możliwość wycięcia gałęzi, które są na drodze brukowej w kierunku 

posesji nr 13 i 14 w Popowie Kolonii. Te gałęzie już tak mocno wrosły w drogę, że miejscami 

to nawet ciężko przejechać; 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że jeśli chodzi o parking to poczekamy do rozstrzygnięcia naszego 

wniosku na budowę sali gimnastycznej to wtedy moglibyśmy zrobić to kompleksowo. 

Wstrzymaliśmy się dlatego, że dojazd na budowę miałby odbywać się przez ten parking a siłą 

rzeczy byłoby tych ciężkich transportów dużo, więc mogłoby to po prostu doprowadzić do 
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zniszczenia. Natomiast jeśli takie dofinansowanie będzie to wówczas ujmujemy kompleksowo 

tę inwestycję – będzie to budowa wraz z parkingiem. 

- jeśli chodzi o wycięcie gałęzi to zajmie się tym referat ochrony środowiska; 

- radny Tomasz Kozłowski – korzystając z okazji chciałbym podziękować panu dyrektorowi 

Gminnej Biblioteki Publicznej za jego działania, wkład pracy i to co się dzieje w tym obiekcie. 

Dalej odnosząc się do tego co mówiła P. Przewodnicząca chodzi nam o Szkołę w Mieścisku. 

Myślę, że tutaj jako przewodniczący komisji oświaty i cała komisja pod tym się podpisze 

prosilibyśmy P.Wójta przy opracowaniu budżetu na przyszły rok o podjęcie kroków w celu 

wyłożenia większych kwot na modernizację naszej Szkoły. Ta Szkoła wygląda naprawdę w 

opłakanym stanie. Instalacja odgromowa, piony kanalizacji i tak dalej to powinno być bardzo 

dawno temu zrobione. W Szkole w środku wygląda źle. Stan zewnętrzny w opłakanym stanie. 

Ja nie wiem dlaczego tak się działo przez te wszystkie poprzednie lata ? Dlatego żeby nie czekać 

na wszelkie środki zewnętrzne, bo miały być fundusze norweskie, chcielibyśmy żeby co roku 

jakaś większa kwota w granicach 1 mln zł była przeznaczona z naszego budżetu na 

modernizację naszej Szkoły, na poprawę wyglądu tej Szkoły w środku i na zewnątrz. 

Wójt odniósł się do faktu, że Gmina faktycznie złożyła wniosek na termomodernizację na 

ponad 7 mln zł. Jeżeli nic się nie zmieni to w sierpniu powinno być rozstrzygnięcie. Byłoby to 

dosyć trudne zadanie żeby przeprowadzić termomodernizację bo jest to bardzo rozległy zakres 

prac i trwałoby to wiele miesięcy. Jeżeli otrzymamy pozytywne rozstrzygnięcie to będzie 

kwestia jak zorganizować tak naprawdę pracę Szkoły i naukę. Tutaj z Panią dyrektor jesteśmy 

w stałym kontakcie i doskonale zdaję sobie sprawę jakie tam są potrzeby w tej jednostce. 

Będziemy starali się przy budżetach w kolejnych latach przewidywać środki. Chyba, ze 

otrzymamy środki na termomodernizację to wówczas nie. 

 Z kolei Wójt poinformował, że dzisiaj otrzymaliśmy promesę w wysokości 2.660.000 zł na 

przebudowę drogi gminnej Mirkowice-Mirkowiczki w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład 

– Program Inwestycji Strategicznych – II edycja. Również w ramach powyższego 

dofinansowania powiat będzie realizował „Przebudowę drogi przez Rąbczyn – Mirkowice”. 

W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady odczytała życzenia jakie wpłynęły do Rady Gminy 

od dyrekcji Szkoły Podstawowej w Mieścisku  z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego, który 

był obchodzony 27 maja. Życzenia dla wszystkich samorządowców przysłała równie poseł na 

Sejm P.Janyska. 

Na zakończenie Wójt przekazał informację o którą radni wnioskowali na ostatnim posiedzeniu 

Komisji dot. ponoszonych kosztów z tytułu wynagrodzeń animatorów „ORLIK-a” oraz kosztów 

utrzymania stadionu sportowego i szatni na stadionie (energia elektryczna, renowacja boiska, 

podlewanie). Należy też uwzględnić dotacje z budżetu gminy, jakie otrzymały 2 kluby sportowe 

w łącznej kwocie 70.000 zł. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji i zapytań Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim 

za udział i zamknęła LI sesję Rady Gminy Mieścisko. 

    Protokółowała:         Przewodniczyła sesji: 

 Inspektor ds. obsługi organów                   Przewodnicząca Rady 

             Gminy 

                        /Wiesława Kujawa/           /Kamila Mazurek/ 
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